General information

Floravi's Personal Stimulator offers a superior technology and an innovative design. The air pulsations stimulate the female external erogenous zones, helping to prevent numbness and loss of feeling. This product is designed to offer women of all ages the ultimate stimulation.

How to use

- 1. To activate the stimulator, press and hold the (1) button for 3 seconds until the light appears.
- 2. To navigate between the 10 levels of intensity, press the button (\cdot) .
- 3. To turn off the stimulator, press and hold the (a) button for 3 seconds until the light disappears.

Use

When using the stimulator it is suggested to use a water-based lubricant such as Floravi since it helps optimize the comfort and enhances the experience.

Maintenance

Before and after each use, it is recommended to properly clean the stimulator by using a specialized cleaner such as Floravi Steri-clean. Always store your stimulator in its original storage pouch or in a place protected from dust and at room temperature.

Warning

It is not recommended to share your stimulator with others.

Warranty

For all information regarding the warranty of your product, please refer to our website: **floravi.com**

Feel free to write us and let us know your comments: info@floravi.com

Charging Instructions



Floravi

AIR STIMULATOR STIMULATEUR À JET D'AIR



User guide Massager Guide d'utilisation vibromasseur

Présentation

Le stimulateur personnel de Floravi offre une technologie et un design innovateur de qualité supérieure. Les pulsations d'air stimulent les zones érogènes externes féminines, aidant à prévenir les engourdissements et la perte de sensibilité. Ce produit offre aux femmes de tous âges une stimulation ultime jamais ressentie jusqu'à maintenant.

Fonctionnement

- 1. Pour activer le stimulateur, maintenez enfoncé le bouton (i) pendant 3 secondes, la lumière devrait s'allumer.
- 2. Pour naviguer entre les 10 niveaux d'intensité, effectuez un clic rapide sur le bouton (v).
- Pour éteindre le stimulateur, maintenez enfoncé le bouton (b) pendant 3 secondes, la lumière devrait s'éteindre.

Utilisation

Utilisez un lubrifiant à base d'eau avec votre stimulateur tel que le lubrifiant Floravi, cela aide à optimiser le confort et améliore l'expérience.

Entretien

Les mesures d'hygiène sont essentielles pour respecter le bon équilibre de la flore vaginale. Désinfectez votre stimulateur à l'aide du Steri-clean de Floravi avant et après chaque utilisation. Entreposez toujours votre stimulateur dans sa pochette de rangement, à l'abris de la poussière et à température ambiante.

Avertissement

Il n'est pas recommandé de partager votre stimulateur avec d'autres personnes.

Garantie

Pour toute information concernant la garantie de votre produit, veuillez consulter notre site internet: **floravi.com**

N'hésitez pas à nous écrire pour nous faire part de vos commentaires: info@floravi.com

Instruction de recharge





LOTUS 2

Air Stimulator

Made of hypoallergenic silicone

10 levels of intensity

Splash resistant

Magnetic charge via USB cable

Compact, perfect on-the-go

Stimulateur à jet d'air

Fait de silicone hypoallergénique

10 niveaux d'intensité

Résistant aux éclaboussures

Rechargeable via câble USB

Compact, idéal pour emporter avec vous

floravi.com f @ / floraviCanada